

Konstituerende bestyrelsesmøde LPONJ d. 14.10.21

Deltagere: Morten Møller, Lars Peter Kristiansen, Palle Jensen, Søren Munch og Maria Vistrup.

Ikke til stede: Mark Sørensen, Ronni Moric

Konstituering af bestyrelsen:

Næstformand: Lars Peter Kristiansen

Sekretær: Ronni Moric

Kasserer: Mark Sørensen

Menig: Palle Jensen

Menig: Morten Møller

Menig: Søren Munch

Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde:

Hjemmeside:

Hjemmesiden mangler stadig en administrator, Morten Møller byder ind, og vil fremadrettet være ansvarlig for sidens drift.

Fast Mødetillæg:

Fast mødetillæg, der p.t. forhandles med Peter Hvilshøj, nærmer sig en afslutning. Vi forsøger fortsat at få dette tillæg pensionsgivende, og lader i første omgang Peter komme med et udspil. Der nedsættes en arbejdsgruppe, bestående af Ronni Moric, Morten Møller og Lars Peter Kristiansen, til vurdering af et eventuelt tilbud, samt udformning af et nyt forslag.

Indkomne Forslag:

Da de indkomne mails fra jer, der mandede ud i mødet med Peter Hvilshøj, i overvejende grad omhandlede "Fast Mødetillæg" og "Velfærdsfaciliteter" har vi besluttet at lave en lille meningsmåling, der gerne skulle kaste lys over hvad det reelt er for ønsker der vægter højest. Der udsendes mail til alle vedrørende dette, og på hvert depot udpeget en lokal tovholder, Lars Peter for Hjørring, Søren Munch for Aalborg og Maria for Frederikshavn, som efterfølgende orienterer Mark Sørensen, der er tovholder på det samlede projekt.

Medlemsmøde DJF:

Der afholdes medlemsmøde med DJF d.10/12 2021 på Hotel Phønix i Hjørring, og da vi finder det vigtigt, håber og tror på stor deltagelse, er det besluttet at mødet afholdes over 2 omgange. Første møde vil være fra kl. 11-14 hvor der serveres frokost. Andet møde fra kl. 16-19 hvor der afsluttes med aftensmad. Det besluttet i øvrigt at Togpersonalet også inviteres. Der udsendes snarest, og senest i uge 42, yderligere information. Tovholdere er Maria og Mark.

Under punktet EVT. Kommer vi vidt omkring.

Suppleanter:

Det besluttet at suppleanter fremover inviteres med til bestyrelsesmøder. Begrundelsen er at vi ved mandefald i bestyrelsen, en der ønsker at trække sig, sygdom eller andet, vil have en suppleant der allerede har indsigt i store dele af arbejdet. Desuden vil de uden tvivl også kunne tilføre gruppen viden og yderligere dynamik. Suppleanter har ikke stemmeret, og vil ej heller deltage i personfølsomme sager.

Nedtagning af SR75 signaler:

Vi drøfter nedtagningen af SR75 signaler på vores ETCS strækning. Er enige om at vores afstandsmærker og timeglas gerne skulle blive stående indtil de eventuelt kan erstattes af anden løsning. Ledelsen er gjort opmærksom på problematikken og der er tillid til de finder en acceptabel løsning. Vi har bedt dem tage Signalkommissionen med på råd.

Påkørsels/Uheldsnetværk:

Der er fra Ledelsen et ønske om at få etablere et Påkørsels/Uheldsnetværk. Vi vil bede om en præcisering af hvad der nøjagtig ønskes af et sådan netværk, og hvordan det rent praktisk skal fungere. Maria udfærdiger mail til ledelsen vedr. dette.

Feriesystem Depot FH:

Vi drøftede også afstemningen vedr. det fremtidige feriesystem på depotet i Frederikshavn. I skrivende stund er der modtaget 19 positive stemmer for Ferierepræsentantens forslag og 4 mangler at stemme, fristen for at stemme er søndag 17/10 2021. Vi anser derfor valget som, uden tvivl, overvejende positivt. En enig bestyrelse anser derfor valget som afsluttet og feriesystemet vedtaget.

NJ's Ugebrev:

Vi har fået tilbudt spaltepads i NJ's ugebrev, og ser det som en god kommunikations mulighed, som vi fremover vil benytte os af.

Maria, bliver i sin egenskab af TR, skribent.

Vedtægtsændringer:

Det blev på generalforsamlingen besluttet at nedsætte en arbejdsgruppe til at revidere vores, efterhånden lidt forældede, vedtægter. Vi har besluttet at udsende en mail og opfordre interesserede der har lyst og mod på den opgave, til at melde sig.

Maria udsender mail.

Møder i DJF regi:

Vi har vendt muligheden for overnatning på Hotel, alternativt fly i forbindelse med møder i DJF regi, da det anses som rimeligt at man som deltager kan møde frisk og udhvilet til møderne, og ikke være ramt af at have rejst den halve nat for at kunne deltage.

Næste møde:

Vi aftaler at mødes igen i slutningen af november, i god tid inden medlemsmødet med DJF.